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PROTOKÓŁ Nr XXXVIII.2017 
przebiegu Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 
która odbyła się w dniu 15 września 2017 r. 

 

Otwarcie Sesji 

 

XXXVIII sesja Rady Dzielnicy Nowe Miasto (pierwszej kadencji samorządu terytorialnego lata 2015 - 
2018) zwołana została przez Przewodniczącego Rady Dzielnicy Nowe Miasto zgodnie z § 100 ust. 1 pkt 1 
uchwały nr IV.13.2015 Pełniącego Funkcję Rady Miasta z dnia 22 stycznia 2015 r. w sprawie Statutu 
Dzielnicy Nowe Miasto (Dz. Urz. Woj. Lubus. poz. 159). 

Sesja odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 
41. Początek godzina 14.00. 

Sesję otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto Zenon Rabęda. 
Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność wymaganego 
quorum. Na sali znajduje się 14 radnych, na stan Rady 15 radnych. 

W sesji uczestniczyli: 14 radnych na stan Rady – 15 radnych (lista obecności w załączeniu), p. Mariusz 
Zalewski Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto, p. Jan Markowski – z-ca dyrektora 
„Zielonogórskich Wodociągów i Kanalizacji” sp. z o. o., p. Małgorzata Maśko-Horyza – kierownik Biura 
Planowania Przestrzennego, p. Leszek Klim – dyrektor Komunalnego Zakładu Komunalnego w Zielonej 
Górze, p. Jacek Barczyński – pracownik Biura Kształtowania Zieleni Urzędu Miasta Zielona Góra. 
Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 

Po otwarciu sesji i stwierdzeniu prawomocności jej obrad, przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda 
poinformował, że porządek obrad z projektem uchwały został radnym doręczony. 
 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

1. Otwarcie sesji. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z dwóch poprzednich sesji. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Ochla; 
2) zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Przylep; 
3) zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Przylep. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, który został radnym przesłany w 
zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 

Przewodniczący Zarządu zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie zgody na wprowadzenie 
do porządku omówienia zmian w regulacjach prawnych dotyczących wycinki drzew w pkt. 4 oraz sześciu 
projektów uchwał w sprawach: 

 
4) opinii o projekcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze – 
druk nr 325; 
5) opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. 
Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze – druk nr 326; 
6) opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w rejonie węzła Północna w Zielonej Górze – druk nr 327; 
7) zaopiniowania propozycji strategicznej inwestycji zgłoszonej przez mieszkańców sołectwa Zatonie – druk 
nr 328; 
8) zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Jeleniów – druk nr 329; 
9) w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania Przestrzennego dla 
działek nr 111//1 i 111/2 przy ul. Barcikowice w Zielonej Górze – druk nr 330; 
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10) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego pomiędzy ul. Łężyca-Inwestycyjna i ul. Melpomeny w Zielonej Górze – 
druk nr 331. 

Przewodniczący Zarządu zwrócił się również z prośbą o umieszczenie w porządku obrad punkt ws. 
informacji o sytuacji w związku z problemami z dostawą wody. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, poprosił o przegłosowanie przyjęcia do porządku obrad 
zaproponowanych projektów uchwał: 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad (wymagana minimalna 
liczba – 8 głosów za). W głosowaniu udział wzięło – 14 radnych. 
Wyniki głosowania:  
 

 przyjęcie w pkt. 4 omówienia wycinki drzew przez osoby fizyczne – radni przyjęli 14 głosami 

 druk nr 325 – radni przyjęli 14 głosami; 

 druk nr 326 – radni przyjęli 13 głosami; 

 druk nr 327 – radni przyjęli 13 głosami; 

 druk nr 328 – radni przyjęli 13 głosami; 

 druk nr 329 – radni przyjęli 13 głosami; 

 druk nr 330 – radni przyjęli 14 głosami; 

 druk nr 331 – radni przyjęli 14 głosami. 
 

Przewodniczący obrad poprosił o przegłosowanie porządku obrad wraz z wprowadzonymi zmianami  
wraz z przyjęciem punkt ws. informacji o sytuacji w związku z problemami z dostawą wody. 
Porządek obrad wraz z zaproponowanymi zmianami przyjęto 14 głosami. 
1. Otwarcie sesji. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z dwóch poprzednich sesji. 
4. omówienia zmian w regulacjach prawnych dotyczących wycinki drzew. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Ochla- druk 
nr 322; 

2) zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Przylep- 
druk nr 323; 

3) zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Przylep- druk nr 324; 

4) opinii o projekcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze – 
druk nr 325; 

5) opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. 
Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze – druk nr 326; 

6) opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie węzła Północna w Zielonej Górze – druk nr 327; 

7) zaopiniowania propozycji strategicznej inwestycji zgłoszonej przez mieszkańców sołectwa Zatonie – druk 
nr 328; 

8) zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Jeleniów – druk nr 329; 

9) w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania Przestrzennego dla 
działek nr 111//1 i 111/2 przy ul. Barcikowice w Zielonej Górze – druk nr 330; 

10) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego pomiędzy ul. Łężyca-Inwestycyjna i ul. Melpomeny w Zielonej Górze – 
druk nr 331. 

 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Sprawy różne. 
8. Zamknięcie obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej Sesji 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone 
uwagi do treści protokołów dwóch ostatnich Sesji Rady Dzielnicy, tj. zwyczajnej z dnia 18 sierpnia i 
nadzwyczajnej z dnia 28 sierpnia br. 
Sekretarz oświadczył, że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu z dnia 18 sierpnia br.  
Protokół został przyjęty 14 głosami. 
Protokół z dnia 28 sierpnia przyjęto 11 głosami przy 3 głosach wstrzymujących się. 
 

4. Omówienie zmian w przepisach dotyczących wycinki drzew przez osoby fizyczne 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy zaprosił pracownika UM do zaprezentowania zmian w regulacjach 
prawnych dotyczących wycinki drzew przez osoby fizyczne. Po zreferowaniu zmian nastąpiła dyskusja 
radnych i sołtysów z pracownikiem UM Panem Jackiem Barczyńskim, który przekazał sołtysom drukowane 
materiały informacyjne. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy zapytał, czy są dalsze pytania. Pytań nie zgłoszono. 
 

5. Podjęcie uchwał lub zajęcie stanowiska 

 

5.1. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 
przez mieszkańców sołectwa Ochla – druk nr 322.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy omówił ogólnie projekt uchwały oraz oświadczył, że projekt uchwały był 
omówiony na dzisiejszym wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 
W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 
Komisji. 
Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki powiedział, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 
Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 
uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Głosowanie – druk nr 322. 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji 
strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Ochla – podjęła większością 
głosów. Wyniki głosowania: za – 14 głosów. 
(uchwała nr XXXVIII.315.2017). 
 
5.2. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 
przez mieszkańców sołectwa Przylep – druk nr 323.  
 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym wspólnym 
posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy zapytał, czy są  pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 
 
W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 
Komisji. 
Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki powiedział, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 
Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 
uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Głosowanie – druk nr 323. 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji 
strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Przylep – podjęła jednogłośnie. 
Wyniki głosowania: za – 14 głosów. 
(uchwała nr XXXVIII.316.2017). 
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5.3. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwały w sprawie 
zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Przylep 
– druk nr 324.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym wspólnym 
posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy zapytał, czy są  pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 
W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 
Komisji. 
Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki powiedział, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 
Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 
uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Głosowanie – druk nr 324. 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania uchwałę w sprawie opinii o projekcie uchwały 
zmieniającej uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 
przez mieszkańców sołectwa Przylep – podjęła jednogłośnie. Wyniki głosowania: za – 14 głosów. 
(uchwała nr XXXVIII.317.2017). 
 
5.4. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 
rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. 
Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze – druk nr 325.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym wspólnym 
posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy zapytał, czy są  pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 
W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 
Komisji. 
Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki powiedział, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 
Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 
uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Głosowanie – druk nr 325. 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania uchwałę w sprawie opinii o projekcie uchwały w 
sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze – podjęła 
większością głosów. Wyniki głosowania: za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 
(uchwała nr XXXVIII.318.2017). 
 
5.5. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze – druk nr 326. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym wspólnym 
posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy zapytał, czy są  pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 
W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 
Komisji. 
Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki powiedział, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 
Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 
uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Głosowanie – druk nr 326. 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
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Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania uchwałę w sprawie opinii o projekcie uchwały w 
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Zakładowa 
w Zielonej Górze  – podjęła jednogłośnie. Wyniki głosowania: za – 14 głosów. 
(uchwała nr XXXVIII.319.2017). 
 
5.6. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie węzła Północna w Zielonej Górze – 
druk nr 327. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym wspólnym 
posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy zapytał, czy są  pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 
W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 
Komisji. 
Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki powiedział, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 
Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 
uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Głosowanie – druk nr 327. 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania uchwałę w sprawie opinii o projekcie uchwały w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
rejonie węzła Północna w Zielonej Górze – podjęła jednogłośnie. Wyniki głosowania: za – 14 głosów. 
(uchwała nr XXXVIII.320.2017). 
 
5.7. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznej inwestycji zgłoszonej przez 
mieszkańców sołectwa Zatonie – druk nr 328. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym wspólnym 
posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy zapytał, czy są  pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 
 
W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 
Komisji. 
Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki powiedział, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 
Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 
uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Głosowanie – druk nr 328. 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji 
strategicznej inwestycji zgłoszonej przez mieszkańców sołectwa Zatonie –  podjęła jednogłośnie. 
Wyniki głosowania: za – 14 głosów. 
(uchwała nr XXXVIII.321.2017). 
 
5.8. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa 
Jeleniów – druk nr 329. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym wspólnym 
posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy zapytał, czy są  pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 
W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 
Komisji. 
Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki powiedział, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 
Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 
uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Głosowanie – druk nr 329. 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania uchwałę w sprawie opinii o projekcie uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 
przez mieszkańców sołectwa Jeleniów – podjęła jednogłośnie. Wyniki głosowania: za – 14 głosów. 
(uchwała nr XXXVIII.322.2017). 
 
5.9. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 
miejscowego planu zagospodarowania Przestrzennego dla działek nr 111//1 i 111/2 przy ul. 
Barcikowice w Zielonej Górze – druk nr 330. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym wspólnym 
posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy zapytał, czy są  pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 
W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 
Komisji. 
Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki powiedział, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 
Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 
uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Głosowanie – druk nr 330. 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzania 
miejscowego planu zagospodarowania Przestrzennego dla działek nr 111//1 i 111/2 przy ul. 
Barcikowice w Zielonej Górze – podjęła jednogłośnie. Wyniki głosowania: za – 14 głosów. 
(uchwała nr XXXVIII.323.2017). 
 
5.10. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pomiędzy ul. Łężyca-Inwestycyjna i ul. 
Melpomeny w Zielonej Górze – druk nr 331. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym wspólnym 
posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy zapytał, czy są  pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 
W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 
Komisji. 
Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki powiedział, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 
Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 
uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Głosowanie – druk nr 331. 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzania 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pomiędzy ul. Łężyca-Inwestycyjna i ul. 
Melpomeny w Zielonej Górze – podjęła jednogłośnie. Wyniki głosowania: za – 14 głosów. 
(uchwała nr XXXVIII.324.2017). 
 

7. Interpelacje i zapytania. 
 

 

Radny Jarosław Bartkowicz złożył na ręce Przewodniczącego interpelację w sprawie ulg na 
korzystanie ze świetlic sołeckich przez mieszkańców w sprawach prywatnych. 

Radny Roman Rekut skierował pytanie do przedstawiciela ZWiK w sprawie aktualnej sytuacji 
zaopatrzenia w wodę w związku z wykryciem jej skażenia bakteriologicznego oraz na temat polityki 
informacyjnej wprowadzającej sprzeczne informacje związane z dostawą wody. 
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Pan Jan Markowski – ZWiK złożył obszerne wyjaśnienia związane z zaistniałym skażeniem wody, 
wskazał możliwy termin oraz sposób rozwiązania problemu. Podczas dyskusji omawiano również tematy 
związane z kompetencjami zakładu oraz SANEPID-u oraz sposobach skutecznego informowania 
mieszkańców sołectw o problemach w dostawie i jakości wody. 

Radny Jerzy Żetecki przedstawił problem zniszczenia drogi przez ciężki sprzęt wykorzystywany przy 
budowie drogi S3 w okolicach Stożnego, oraz problem zagospodarowania terenu przez mieszkańców przy 
drodze w Zawadzie.  

Radny Jerzy Szczepski wystąpił do Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy z prośbą o pomoc w 
zasięgnięciu  informacji w Urzędzie Miasta Zielona Góra w sprawie zagospodarowania działki „od lasu” na 
parking i drogę. 

Radny Roman Rekut zwrócił uwagę na nieaktualne tablice z nieaktualnymi nazwami ulic w 
sołectwach z propozycją o ich wymianę.. 
 

8. Sprawy  różne. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński, zwrócił się z prośbą do sołtysów Przylepu i Zawady, o wspólne 
połączenie sił i środków finansowych w ramach funduszu sołeckiego w walce z komarami. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad  o godz. 15.15  Przewodniczący Rady Dzielnicy  zakończył obrady. 
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